

Kosobrin chalet

Hüttenbewirtung Kosobrin

Our small, wooden, log-cabin style KOSOBRIN Chalet is a true »treasure trove« for all of you who want to enjoy in cosy and authentic environment. The atmosphere of the chalet will cast a spell on children too as they will soon lose track of time on the playground.

You are warmly invited to indulge in our selected offer of beverages, either in the garden or beside a covered fireplace. Kosobrin's friendly girls prepare delicacies in their kitchenette every day: dishes eaten with a spoon, strudels and all other home-made specialties that might even take you down memory lane to your childhood and your granny's warm home. There is definitely no shortage of domestic meat products, cold cuts and cheese. Larger organized groups are kindly requested to pre-book.

To reach Kosobrin Chalet, you can either take a walk or come by bike along a cycling and walking trail, as it is located only 500 metres away from the centre of Kranjska Gora – in the direction of the village of Podkoren, with good street lighting at night. There is also a parking lot just next to the chalet.

Your four-legged friends are also more than welcome, they will be kindly greeted by Bela, our Bernese mountain dog.



Die kleine Hüttenbewirtung KOSOBRIN ist ein wahrer »Schatz« für alle, die das schöne und bodenständige Ambiente zu schätzen wissen. Die Hütte bezaubert auch Kinder, die beim Spielen auf dem Spielplatz die Zeit vergessen werden.

Im Garten und an der überdachten Feuerstelle können Sie sich erlesene Getränke genehmigen. In der kleinen Küche kochen unsere freundlichen Mädels täglich Löffelgerichte, backen Strudel und bereiten andere Köstlichkeiten zu, die Sie an Omas heimelige Gemütlichkeit erinnern werden. Natürlich fehlt es nicht an heimischen Käsesorten und Fleischwaren. Größere Gruppen werden gebeten, sich vorher anzumelden.

Die Hüttenbewirtung KOSOBRIN erreichen Sie entweder zu Fuß oder mit dem Fahrrad, denn sie befindet sich nur 500 Meter außerhalb von Kranjska Gora, am Radweg, in Richtung des Dörfchens Podkoren, der nachts beleuchtet ist. Ein Parkplatz für Autos und Motorräder ist unmittelbar in der Nähe vorhanden.

Herzlichst willkommen sind auch Ihre vierbeinigen Freunde, die von unserem Berner Sennenhund Bela freudig begrüßt werden.



KOSOBRIN
brunarica v Kranjski Gori



Brunarica Kosobrin, Borovška cesta 112, SI – 4280 Kranjska Gora ☎ +386 (0)31 663 502

✉ mojcas@evroplus.eu 🌐 www.kosobrin.eu 📘 Brunarica Kosobrin